

Ouest par les terrains appartenant à la Corporation de Montréal portant le No 4692, ledit côté mesurant 380.8 pieds, formant en superficie vingt-six mille six cent soixante-dix-sept pieds (26677), mesure anglaise; ledit terrain étant la partie Nord du lot No 3405, subdivisions Nos 881-882, 883-884, 885, 886, 887, 888, 889, 890, 891, 892, 893-894-895 du plan et livre de renvoi officiels de la paroisse de Montréal, maintenant le village de Verdun.

7.—Un terrain de forme irrégulière, avec poteaux en fer et en acier, portant des fils pour force électrique sus-érigés; borné du côté Nord par le lot No 3405, subdivision No 895, ledit côté mesurant 54.6 pieds; du côté Est par la partie restante du lot No 3405, subdivision Nos 896-897, ledit côté mesurant 58.0 pieds; du côté Sud par la rue Church; ledit côté mesurant 49.6 pieds; du côté Ouest par le terrain de la Corporation de Montréal, portant le No 4692, ledit côté mesurant 58.2 pieds, formant en superficie trois mille quarante pieds (3040), mesure anglaise. Ledit terrain étant la partie Nord du lot No 3405, subdivisions Nos 896-897 du plan et livre de renvoi officiels de la paroisse de Montréal, maintenant le village de Verdun.

8.—Un morceau de terrain triangulaire, de forme irrégulière, partie de rue, avec poteaux en fer et en acier portant des fils pour force électrique, sus-érigés; borné du côté Nord par la rue Church, ledit côté mesurant 53.2 pieds; du côté Est par la partie restante de la rue, ledit côté mesurant 1,300.0 pieds; du côté Ouest par le terrain appartenant à la Corporation de Montréal, portant le No 4692, ledit côté mesurant 1308.0 pieds; formant une superficie de trente-six mille trois cent soixante-trois (36363) pieds, mesure anglaise. Ledit terrain étant la partie de rue adjacente à l'aqueduc, la propriété de la Corporation de Montréal, portant le No 4692 du plan et livre de renvoi officiels de la paroisse de Montréal, maintenant le village de Verdun.

9.—Un morceau de terrain triangulaire, de forme irrégulière, borné du côté Est par la propriété de la Corporation de Montréal, portant le No 4692, ledit côté mesurant 592.0 pieds; du côté Sud par la rue Church, ledit côté mesurant 20.0 pieds; du côté Ouest par le lot 3407, subdivisions Nos 190-189-188-187-186, et la partie restante du lot No 3407-163, ledit côté mesurant 593.0 pieds, formant une superficie de sept mille neuf cent soixante-seize (7976) pieds, mesure anglaise, ledit morceau de terrain étant partie d'une ruelle adjacente à l'aqueduc de Montréal, au plan et livre de renvoi officiels de la paroisse de Montréal, maintenant le village de la Côte Saint-Paul.

10.—Un terrain de forme irrégulière, borné du côté Nord par le lot No 3407-186, ledit côté mesurant 0.6 pied du côté Est par le lot No 3407-163 (une ruelle), ledit côté mesurant 50 pieds; du côté Sud par le lot No 3407-189 (une ruelle), ledit côté mesurant 2.5 pieds; du côté Ouest par les parties restantes des lots Nos 3407-187 et 188, ledit côté mesurant 50 pieds, formant une superficie de soixante-dix-neuf (79) pieds, mesure anglaise; ledit terrain étant la partie Est des lots Nos 3407-187 et 3407-188 du plan et livre de renvoi officiels de la paroisse de Montréal, maintenant le village de la Côte Saint-Paul.

11.—Un terrain de forme irrégulière, borné au Nord par le lot No 3407-188, mesurant 2.5 pieds; du côté Est par le lot No 3407-163 (une ruelle), ledit côté mesurant 20 pieds; du côté Sud par le lot No 3407-190, ledit côté mesurant 3.7 pieds; du côté Ouest par la partie restante du lot No 3407-189, ledit côté mesurant 20 pieds; formant une superficie de soixante-deux (62) pieds, mesure anglaise; ledit terrain étant la partie Est du lot No 3407-189 (une ruelle) au plan et livre de renvoi officiels de la paroisse de Montréal, maintenant le village de la Côte Saint-Paul.

12.—Un terrain de forme irrégulière, porté du côté Nord par le lot No 3407-189 (une ruelle), ledit côté mesurant 3.7 pieds; du côté Est par le lot No 3407-163 (une ruelle), ledit côté mesurant 110.2 pieds; du côté Sud par la rue Church, ledit côté mesurant 10.0 pieds; du côté Ouest par la partie restante du lot No 3407-190, ledit côté mesurant 110 pieds; contenant une superficie de sept cent cinquante-quatre (754) pieds, mesure anglaise; ledit terrain étant

895, said side measuring 381.0 feet; on the South side by lot No. 3405, subdivision No. 896, said side measuring 84.6 feet; on the West side by the property of the Corporation of Montreal, bearing No. 4692, said side measuring 380.8 feet; and containing twenty-six thousand six hundred and seventy-seven (26677) feet in superficies, English measure; said piece of land being the North portion of lot No. 3405, subdivisions Nos. 881, 882, 883, 884, 885, 886, 887, 888, 889, 890, 891, 892, 893, 894, 895, on the official plans and book of reference for the Parish of Montreal, now Village of Verdun.

7.—A lot of land of irregular figure with iron and steel poles carrying wire for electric power thereon erected; bounded on the North side by lot No. 3405, subdivision No. 895, said side measuring 54.6 feet; on the East side by the remaining portion of lot No. 3405, subdivisions Nos. 896, 897, said side measuring 58.0 feet; on the South side by Church street, said side measuring 49.5 feet; on the West side by the property of the Corporation of Montreal bearing No. 4692, said side measuring 58.2 feet; and containing three thousand and forty feet (3040) in superficies, English measure, said piece of land being the North portion of lot No. 3405, subdivisions Nos. 896, 897, on the official plans and book of reference for the Parish of Montreal, now Village of Verdun.

8.—A triangular strip of land of irregular figure, portion of a street, with iron and steel poles carrying wires for electric power thereon erected, bounded on the North side by Church street, said side measuring 53.2 feet; on the East side by the remaining portion of the street, said side measuring 1300.0 feet; on the West side by the property of the Corporation of Montreal, bearing No. 4692, said side measuring 1308.0 feet; and containing thirty-six thousand three hundred and sixty-three (36363) feet in superficies, English measure; said piece of land being the portion of a street adjoining the Water Works, property of the Corporation of Montreal bearing No. 4692 on the official plans and book of reference, for the Parish of Montreal, now Village of Verdun.

9.—A triangular strip of land of irregular figure, bounded on the East side by the property of the Corporation of Montreal, bearing No. 4692, said side measuring 592.0 feet; on the South side by Church street, said side measuring 20.0 feet; on the West side by lot 3407; subdivisions Nos. 190, 189, 188, 187, 186, and the remaining portion of lot No. 3407-163, said side measuring 593.0 feet and containing seven thousand nine hundred and seventy-six (7976) feet in superficies, English measure, said piece of land being portion of a lane adjoining the Water Works property on the official plans and book of reference for the Parish of Montreal, now Village of Côte St. Paul.

10.—A lot of land of irregular figure, bounded on the North side by lot No. 3407-186, said side measuring 0.6 of a foot; on the East side by lot No. 3407-163 (a lane), said side measuring 50 feet; on the South side by lot No. 3407-189 (a lane), said side measuring 2.5 feet; on the West side by the remaining portions of lots Nos. 3407-187 and 188, said side measuring 50 feet, and containing seventy-nine (79) feet in superficies, English measure, said lot being the Eastern portions of lots No. 3407-187 and 3407-188, on the official plans and book of reference for the Parish of Montreal, now village of Côte St. Paul.

11.—A lot of land of irregular figure, bounded on the North side by lot No. 3407-188, said side measuring 2.5 feet; on the East side by lot No. 3407-163 (a lane), said side measuring 20 feet; on the South side by lot No. 3407-190, said side measuring 3.7 feet; on the West side by the remaining portion of lot No. 3407-189, said side measuring 20 feet; and containing sixty-two (62) feet in superficies, English measure; said lot being the Eastern portion of lot No. 3407-189 (a lane), on the official plans and book of reference for the Parish of Montreal, now Village of Côte St. Paul.

12.—A lot of land of irregular figure, bounded on the North side by lot 3407-189 (a lane), said side measuring 3.7 feet; on the East side by lot No. 3407-163 (a lane), said side measuring 110.2 feet; on the South side by Church street, said side measuring 10.0 feet; on the West side by the remaining portion of lot No. 3407-190, said side measuring 110 feet; and containing 754 feet in superficies, Eng-